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Zwembaden  –  Verdrinkingen

Onlangs verscheen in de pers (onder meer in Het
Nieuwsblad van 1 maart 2004) andermaal een bon-
dig en droog bericht onder de titel "Opnieuw ver-
drinking in zwembad". Ditmaal ging het om een
verdrinking in het stedelijk zwembad van Oosten-
d e, terwijl nochtans vier redders aanwezig waren.
Amper een maand voordien beleefde hetzelfde
zwembad een bijna-verdrinking van een 15-j a r i g e
jongen, met comateuze afloop.

Daarom ook verwijs ik vooreerst naar mijn vroege-
re vragen om uitleg aan de toen bevoegde minis-
ters Vanderpoorten en Anciaux en hun respectieve
a n t w o o r d e n . Tevens verwijs ik naar mijn recente
persmededeling naar aanleiding van het dan toch
uiteindelijk installeren van de broodnodige veilig-
heidsapparatuur ter voorkoming van verdrinking
in zwembaden, in een aantal Brusselse openbare
z w e m i n s t e l l i n g e n . Van dit alles vindt de minister als
b i j l a g e volledigheidshalve en voor de goede orde
kopie.

Sinds mijn eerste vraagstelling, met verwijzing naar
het Nederlandse voorbeeld waar deze apparatuur
op grote schaal in openbare zwembaden werd en
wordt aangebracht, kenden we in Vlaanderen zove-
le nutteloze verdrinkingen en nog veel meer
b i j n a-v e r d r i n k i n g e n . Het wordt mijns inziens dan
ook de hoogste tijd om binnen het beleid de nodige
beslissingen te treffen en in de even nodige midde-
len te voorzien. Decretaal werk is hiertoe vereist,
doch dit behoort in eerste instantie tot het beleid
van de Vlaamse regering.

1. Heeft de minister kennis van de specifieke pro-
blematiek terzake en van de voorgaanden in dit
dossier ?

2. Werd het beleid van de Vlaamse regering sinds
de eerste vraagstellingen begin 2002 terzake
aangepast en zo ja, wanneer en op welke wijze ?

3. Wordt het niet de hoogste tijd om ook in V l a a n-
deren werk te maken van enerzijds de aanpas-
sing van bestaande zwembaden om verdrinkin-
gen en bijna-verdrinkingen te voorkomen en
anderzijds de decretale basis voor de nodige
technische verplichtingen bij de aanleg van
nieuwe zwembaden ?

4. Is de Vlaamse regering reeds overgegaan tot het
aanleggen van een overzichtelijke databank om

deze problematiek overzichtelijk te kunnen cen-
traliseren en beleidsmatig te behandelen ?

Antwoord

De bekommernis van de Vlaamse volksvertegen-
woordiger om verdrinkingen in zwembaden zoveel
mogelijk te beperken, via de installatie van veilig-
heidsapparatuur, is mij bekend.

Aangaande de gestelde problematiek sluit ik mij
aan bij het standpunt dat hieromtrent op 21 maart
2002 door mijn voorganger Bert Anciaux werd in-
genomen in de Commissie voor Cultuur, Media en
Sport van het Vlaams Parlement.

In zijn uiteenzetting wees de minister erop dat het
probleem van de verdrinkingen en de veiligheid
van de zweminrichtingen in Vlaanderen wordt ge-
regeld in Vlarem II. Hierin zijn zogenaamde "uit-
batingsvoorwaarden" opgenomen die de veiligheid
van de baden waarborgen. Bovendien dient elke
exploitant elk overlijden of ernstig ongeval in een
zwembadinrichting binnen 24 uur telefonisch of
per fax te melden aan de Gezondheidsinspectie
van het Ministerie van de Vlaamse Gemeenschap.
Als minister van Sport ben ik niet bevoegd inzake
het vermijden van verdrinkingen in zwembaden,
het nemen van eventuele maatregelen en het aan-
leggen van een databank aangaande deze proble-
matiek.

Ik verwijs de vraagsteller bijgevolg naar de minis-
ters Adelheid Byttebier en Jef Ta v e r n i e r, r e s p e c t i e-
velijk bevoegd voor de Gezondheidsinspectie en
voor het departement Leefmilieu, waaronder de
Vlarem-wetgeving ressorteert.

(De in de vraag vermelde bijlagen liggen ter inzage
bij het Algemeen Secretariaat van het Vlaams Pa r l e -
ment, dienst Schriftelijke Vragen  –  red.)


